
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Έβρου 

 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Καταργούνται στρατιωτικές μονάδες στον Έβρο;» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε πρόσφατή σας τηλεοπτική συνέντευξη αφήσατε να εννοηθεί - ενδεχομένως 
κυριολεκτούσατε - ότι «…Μονάδες με μικρό ανθρώπινο δυναμικό και πάρα πολλά κενά 
θα πάψουν να υπάρχουν. Θα υπάρχουν συγχωνεύσεις και πολύ μεγάλες αλλαγές σε 
όλα αυτά. Θα υπάρχουν δε κενά στις Μονάδες, τα οποία θα συμπληρώνονται από 
έφεδρους, καλά εκπαιδευμένους έφεδρους». Δυνάμει της θέσης σας, κινδυνεύουν να 
κλείσουν και οι ελάχιστες μικρές Στρατιωτικές Μονάδες, δεδομένου ότι στον Έβρο 
υπάρχουν κάποιες Μονάδες, που υπάγονται στην εν λόγω λογικής σας, με συνέπεια να 
ερημώσουν κάποια χωριά της Περιφερείας Έβρου, αφού ο Στρατός κρατούσε τους 
τελευταίους εναπομείναντες κατοίκους σε αυτά. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε εάν κατά τη διάρκεια της συνέντευξής σας είχατε 
κατά νου κάποιες συγκεκριμένες Στρατιωτικές Μονάδες του Έβρου και ποιες είναι 
αυτές; 
 
2. Πώς εννοείται τον όρο «συγχωνεύσεις», όταν αναφερόμαστε σε στρατιωτικές 
Μονάδες κι όχι σε όμορα σχολεία ή διπλανών συνοικιών αστυνομικά Τμήματα; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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